
GF Klintegården 

 

Referat bestyrelsesmøde onsdag den 17. april 2024, kl. 1930 

 

Til stede ved mødet:  

Jørgen Petersen, Trine Røssel, Jeanet Lorentzen, Andre Raun Christensen, Kirsten Elmøe og Michel Helmer. 

Afbud Michael Vitell og Mads Simonsen.  

 
 

Dagsorden: 
 

1. meddelelser fra Formanden 

2. konstituering af bestyrelsen 

3. Meddelelser fra kassereren 

4. Badebroen 

5. Vejudvalget 

6. Evt. 

 

Ad. Punkt 1) 

Generalforsamlingen blev gennemført med et lille fremmøde. Årsregnskabet er godkendt og underskrevet 

af bestyrelsen og resultatet er lagt op på hjemmesiden.  

 

Ad punkt 2) 

Bestyrelsen er fremadrettet: 

Formand   Jørgen Petersen 

Næstformand  Trine Røssel 

Kasserer  Jeanet Lorentzen 

Bestyrelsesmedlem Michael Vitell 

Bestyrelsesmedlem Andre Raun Christensen 

Bestyrelsesmedlem Mads Simonsen 

Bestyrelsesmedlem Kirsten Elmøe 



GF Klintegården 

Suppleant  Michel Helmer 

 

 

Ad punkt 3) 

Opgørelsen gennemgået uden anmærkninger. Udgifterne til vintervedligeholdelsen af vores veje har været 

dyr. Der kan stadig komme en regning for saltning for april. 

Ad punkt 4) 

Kontakt til NBC Marine med hensyn til genetablering af badebroen. Det er lykkedes at samle 24 brodæk, 

som alle vurderes at kunne anvendes igen. Dog kræver enkelte af dem en mindre reparation.  

Beslutningen på generalforsamlingen følges, hvorfor NBC Marine anmodes om at genetablere broen uden 

ekstra forankring og med anvendelse af de ”gamle” brodæk og de jernbeslag, som fortsat skønnes at kunne 

anvendes.  

Indkøb af bord og bænkesæt i komposit til strandgrunden som erstatning for dem der blev ødelagt efter 

stormen. Priser indhentes.  

Ad Punkt 5) 

Skiltning i krydset Kløvervej, Agervej og Klintegårdsvej ændres, således Agervej skiltet flyttes til Agervejs 

udmunding i Kløvervej i stedet for den nuværende placering i den modsatte side af Kløvervej. Det store skilt 

ændres, således Kløvervej anføres som det øverste vejnavn, da Kløvervej er den gennemgående vej ud til 

Karlslunde Strandvej. Øvrige skiltning i grundejerforeningens område gennemgås.  Tilbud fra entreprenør 

indhentes med hensyn til pris på skilteudskiftning og mulig reparation af hul i vejen ved Engvej – Lille 

Engvej.  

Ad Punkt 6) 

Administrator spørges ind til foreslået skatteændring i forhold til mulig ejendomsskat på vores 

fællesgrunde.  

 


